
 

 

 

 

 

 

Je mag je in Nederland 

kapotzuipen aan alcohol en 

doorkankeren aan sigaretten, 

maar probeer vooral niet te 

herstellen met iets natuurlijks als 

psilocybine, MDMA of een beetje 

zuivere cannabis. Want dat mag 

niet. Dat is “drugs”. Fout. 

Verboden. Gevaarlijk. 

 

Serieus? 

 

Alcohol is verantwoordelijk voor 

duizenden doden per jaar. Tabak 

voor nog veel meer. In een 

sigaret zitten meer dan 70 

kankerverwekkende stoffen. 

Maar geen haan die ernaar 

kraait, zolang de accijnzen maar 

binnenstromen. De overheid pakt 

miljarden op deze verslavingen, 

en de farmaceutische industrie 

lacht ondertussen mee. Want die 

leveren de pillen om de schade 

een beetje te dempen. 

 

En ondertussen? Worden 

middelen als psilocybine, DMT, 

LSD en MDMA – stoffen die in 

therapie onder begeleiding 

enorme resultaten boeken – 

weggezet als gevaarlijk. Ze zitten 

in het verdomhoekje. Alles met 

het etiket “drug” wordt 

automatisch de hel ingeduwd. 

Alsof je een fles jenever kunt 

vergelijken met een 

gecontroleerde MDMA-sessie bij 

een traumatherapeut. 

 

 

Dat is net zo dom als zeggen dat 

paracetamol hetzelfde is als een 

chemokuur, want “het zijn allebei 

medicijnen”. Zo werkt het niet. 

 

En ook cannabis wordt nog 

steeds verkeerd begrepen. Ja, 

een joint met tabak is slecht. 

Punt. Daar valt niets op af te 

dingen. Maar puur cannabis, 

verdampt of verwarmd in de 

oven, is een ander verhaal. Dat is 

geen junkiepraktijk, dat is in veel 

landen inmiddels gewoon 

medicatie. Tegen pijn, angst, 

slapeloosheid, ontstekingen, 

trauma. 

 

En toch... in Nederland krijg je 

het niet vergoed. Geen 

zorgverzekering die het dekt. 

Geen arts die het standaard 

voorschrijft. Wel een hoop 

vooroordelen en politici die hun 

morele vingertje opsteken alsof 

we nog in de jaren ’80 zitten. 

 

Want ja, de echte reden dat deze 

middelen verboden blijven, heeft 

niets met gezondheid te maken. 

Het gaat om macht. Controle. 

Geld. Zolang jij aan de pillen zit – 

de “officiële” pillen, 

welteverstaan – ben je klant. En 

klanten houden systemen 

draaiende. 

 

Maar wat nou als die systemen 

zelf ziek zijn? Wat als we mensen  

 

 

écht zouden helpen genezen – 

met ademhaling, voeding, 

vasten, natuurlijke middelen die 

het zelfherstellend vermogen 

aanspreken? Dan zouden heel 

wat medicijnen overbodig 

worden. En daar is geen 

verdienmodel voor. 

 

Dus blijven we hangen in een 

omgekeerde wereld. Waar vergif 

gewoon in de supermarkt ligt. En 

waar helende stoffen verboden 

zijn. Omdat ze niet gepatenteerd 

kunnen worden. Omdat ze te 

goed werken. 

 

Het is tijd dat we dat gaan 

doorprikken. Niet alles wat legaal 

is, is goed. En niet alles wat 

verboden is, is fout. Misschien is 

het tijd dat we eens wat minder 

luisteren naar de lobby’s – en 

wat meer naar de mensen die 

écht willen genezen. 

 

Want deze wereld? Die staat niet 

meer alleen op z’n kop. Hij is 

inmiddels helemaal los van de 

grond. 
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